Hong Kong Museum of the War of **Resistance and Coastal Defence**

鯉魚門軍營古蹟源 Heritage Tour @ Lei Yue Mun Barracks

「鯉魚門公園 x 香港抗戰及海防博物館實地考察」 LYMP x MWRCD Field Visit

活動詳情 Details

日期 Dates	報名日期 Registration Period	時間 Time
2025-11-15(六Sat)	2025-9-22	上午10:00
2025-12-7(日Sun)	2025-10-20	至
2026-2-7(六Sat)	2025-12-15	下午4:30

報名辦法 Registration Method

3. 所有導賞團先到先得,額滿即止。

email within the enrolment period.

lcsd.gov.hk/en/camp/p_lymp.html) 3. All guided tours are first-come-first-served.

(郵寄以郵戳為準)、傳真或電郵至鯉魚門公園。

2. 報名表格可於康樂及文化事務署鯉魚門公園網站下載 (網址: https://www.lcsd.gov.hk/tc/camp/p_lymp.html)。

4. 每位申請人/每個小組 (每組不超過4人) 只可遞交一份報名表格。

香港退伍軍人聯會 財務總幹事

Treasurer, The Hong Kong

香港抗戰及海防博物館

Docent of MWRCD

對象 Target

6歲或以上人士 Individuals aged 6 years old or above

名額 Quota: 40人

營費 Fee

\$26/位 (14至59歲)或

\$13/位 (3至13歲、60歲或以上、殘疾 人士及一位照料者)

\$26 each (14 years old to 59 years old) or \$13 each (3 years old to 13 years old, 60 years old or above, persons with disabilities and one accompanying carer)











1. 申請人請参閱活動的章程,於指定報名日期內把填妥的報名表格連同聲明寄回

1. Applicant shall refer to the prospectus, fill in the enrolment form with declaration and

2. Enrolment form could be downloaded at the Lei Yue Mun Park Website (https://www.

4. Each applicant/group (maximum of 4 participants) could only submit one enrolment form.

send to Lei Yue Mun Park by post (the stamped date as the date of application), fax or





- 1. 所有導賞團均以廣東話為導賞語言。 All guided tours are conducted in Cantonese.
- 2. 如黑色暴雨警告信號、三號或以上熱帶氣旋警告信號於活動當天生效,導賞團即告取消。所有已取消的導賞團 將不會補辦。如有查詢,請聯絡主辦單位。
 - If typhoon signal No. 3 or above or black rainstorm warning is hoisted on the day of the event, the guided tour will be cancelled immediately. Should the guided tour be cancelled, it will not be rescheduled. For further enquiry, please contact the organisers.
- 3. 主辦單位保留修改活動安排之權利。 The organisers reserve the right to change the programme without prior notice.
- 參加者須注意個人安全。如<mark>遇意外事故,包括財物遺失、身體損傷等,主辦單位概不負責。</mark> Visitors shall be responsible for their own safety. The organisers are not liable for any loss of personal belongings or harm caused to the visitors during the visit.







伍蔭先生 Mr Jeff NG Yam

Ex-Servicemen's Association

導賞員